

Referat fra møde 05/09-24 i afdelingsbestyrelsen for afdeling 14.

Punkt 1 - Affaldsgruppen:

På Affaldsgruppemødet 28/08-24 (Næstformand Joan S.) blev der talt om de forskellige problemer,

omkring ukorrekt deponering af affald i vores område. Der blev fremlagt forslag til forbedringer.

Man vil på næste møde, fremlægge løsninger som er mulige at implementere.

Punkt 2 - Styregruppen:

På møde med Styregruppen 21/08-24 var formand Daniel N. tilstede. Der blev talt om løsninger ift.

festsalen og hvilke regler som gælder. Det blev desuden drøftet omkring leje af værelser. Problemerne

består i alt for meget larm og spektakel efter kl 22 hver fredag og lørdag, gæsterne tisser i andres haver, stjæler deres ting og laver hærværk.

Punkt 3 - Ekstra åbningstid:

Vi har i bestyrelsen besluttet, at vi holder åbent for beboerne 03/10-24 kl 18:30 - 19:00, så man kan komme med spørgsmål til bestyrelsen, hvis man måtte have nogen.

Der bliver delt flyers ud til beboerne om dette, i dag til poseuddeling kl 19-20:00.

Punkt 4 - Dørlåsen på gavl 24-26-28

Den elektroniske lås virker ikke, og døren kan ikke åbnes udefra.

Vi vil kontakte driftschefen for at få dette udbedret.

Bestyrelsen lukkede mødet kl 20.